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ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ОПАЗВАНЕ НА ОКОЛНАТА СРЕДА, 

ЗЕМЕДЕЛИЕ И ГОРИ 

 

П Р О Т О К О Л № 1 6  

от извънредно заседание на Постоянната комисия по опазване на околната 

среда, земеделие и гори, проведено на 25.07.2024 г. 

Днес, 25.07.2024 г. в зала 1, ет. 2 на ул. „Московска“ № 33 се проведе 

извънредно заседание на Постоянната комисия по опазване на околната 

среда, земеделие. Заседанието беше открито от г-н Красимир Гълъбов –

председател на комисията в 09.30 часа. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват  12  

общински съветници, поради което заседанието може да бъде проведено. 

Списъкът на присъстващите членове на комисията е приложен към 

протокола – Приложение № 1. 

След проверка на кворума г-н К. Гълъбов отбеляза, че има 

предложение от г-жа Н. Бобчева за разместване на дневния ред т. 1 да стане 

т. 2, като подложи на гласуване процедурното предложение. 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
11 

За 11 

Против Няма 

Въздържали се Няма 

Красимир Гълъбов – за 

Лорита Радева – за 

Емилия Ангелова - за 

Димитър Димитров – за 

Симеон Ставрев - за 

Пламена Терзирадева – за  
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Димитър Петров – за  

Анна Стойкова – за 

Антон Хекимян – за 

Иван Пешев – за 

Ивайло Йонков – за 

Съгласно проведеното гласуване процедурното предложение се приема. 

Г-н К. Гълъбов подложи на гласуване дневния ред с така направеното 

предложение за разместване т. 1 да стане т. 2 от дневния ред. 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
11 

За 11 

Против Няма 

Въздържали се Няма 

Красимир Гълъбов – за 

Лорита Радева – за 

Емилия Ангелова - за 

Димитър Димитров – за 

Симеон Ставрев - за 

Пламена Терзирадева – за  

Димитър Петров – за  

Анна Стойкова – за 

Антон Хекимян – за 

Иван Пешев – за 

Ивайло Йонков – за 

 

По т. 1 от дневния ред: 

Доклад вх.№ СОА24-ДИ05-823/19/23.07.2024 г. относно издаване на 

разрешително за ползване на повърхностен воден обект по реда на Закона 

за водите /ЗВ/, за обект яз. „Мрамор“, във връзка с реализацията на 

инвестиционно предложение за „Изграждане на Път I-8 „Калотина – 

Софийски околовръстен път“, част от АМ „Европа“ с вносител с 

вносител Надежда Бобчева – зам.-кмет на СО 

Г-жа Н. Бобчева поясни, че точката касае стартиране на 

процедурата за издаване на разрешение за ползване на повърхностен воден 

обект относно издаване на разрешително за ползване на повърхностен воден 
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обект Става въпрос за язовир „Мрамор“ във връзка с изграждането на 

автомагистрала „Европа“.  

Постъпило е искане от Агенция „Пътна инфраструктура, с което 

се желае да бъде издадено такова разрешение. Имотът вече е публична 

общинска собственост, което беше едно изискване и трябваше да 

преодолеем тази трудност. Благодаря Ви, че преди месец също сте 

променили вида на имота на заседание на общинския съвет.  

Към доклада са приложени всички необходими документи. Това е, 

че преценката, която Столична община е дала е положителна и това може да 

се случи. Има съобщение, което е изготвено. То е обявено публично на сайта 

на Столична община в район „Връбница“ и в кметство в с. Мрамор, за да 

може да бъде уведомена обществеността. 

Получено е писмо от район „Връбница“, че няма постъпили 

възражения във връзка с обявленията, които са направени на място и в 

рамките на срока, който беше поставен след приключване на срока сме 

подали към вас доклад. На практика с това решение ще се стартира 

процедурата за издаване на този документ. 

Г-жа Л. Радева помоли  буквално в три изречения да се синтезира 

по какъв начин се засяга водният обект през изграждането на 

автомагистралата, за да има яснота? 

В отговор г-жа Н. Бобчева каза, че всъщност става въпрос за 

преместване на самия язовир. Той няма да бъде засегнат, доколкото показва 

самия проект.  Пилоните ще бъдат извън него и всъщност по въздушен път 

ще бъде преминато над самия язовир. За това става въпрос.  

Изграждането на автомагистрала „Европа“ всъщност е един много 

важен проект от национално значение. Това, което имаме като уверение е, 

че по никаква форма няма да бъде нарушен водният обект и няма да бъде 

нарушено и биоразнообразието в него. 
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 След представяне на доклада и проведени обсъждания, г-н К. Гълъбов 

подложи на гласуване решението на комисията: 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
11 

За 11 

Против Няма 

Въздържали се Няма 

Красимир Гълъбов – за 

Лорита Радева – за 

Емилия Ангелова - за 

Димитър Димитров – за 

Симеон Ставрев - за 

Пламена Терзирадева – за  

Димитър Петров – за  

Анна Стойкова – за 

Антон Хекимян – за 

Иван Пешев – за 

Ивайло Йонков – за 

 

 

По т. 2 от дневния ред: 

Информация вх. № СОА24-ТД24-9441/05.07.2024 г. относно издаване на 

становище, съгласно чл. 7Б, ал. 3 по Наредба за изграждане, поддръжка и 

опазване на Зелена система на Столична община в имот УПИ III-564, кв. 

43, м. „Иван Иванов“, район „Триадица“ с вносител Марин Николов – 

„Ситибилд 2004“ ЕООД. 

Г-н К. Гълъбов каза, че поради липса на вносителя се отлага 

точката за информация относно издаване на становище.  

 

Поради изчерпване на дневния ред заседанието е закрито от г-н К. 

Гълъбов в 09.40 часа. 

 

Протоколът е изготвен на 29.07.2024 г.   
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Изготвил: П 

 

/Иванка Благова-старши 

експерт/ 

Председател на ПКООСЗГ: П 

/Красимир Гълъбов/ 

 

 

 

 

Зам. - председател на 

ПКООСЗГ: _________П_________ 

 /Емилия Ангелова/ 

 

 

Зам. - председател на 

ПКООСЗГ: 

П 

 

 /Лорита Радева/ 

                                                                                                                                                                                         

 


